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Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i skrivelse af 11. april 2008 

(Alm. del - spørgsmål nr. 230) udbedt sig min besvarelse af følgende: 

  

Spørgsmål 230: 

  

”Har ministeren tidligere fået henvendelser eller overvejet problemerne med bramgæs 

på Mandø, og hvad er der sket i den anledning?” 

  

Svar: 

  

Jeg blev opmærksom på problematikken med bramgæs på Mandø under valgkampen, 

hvor jeg tog kontakt til miljøministeren, for at vi i fællesskab kan finde en løsning på 

problemet. 

 

Jeg skal i den forbindelse gøre opmærksom på, at hele området hører under 

miljøministerens ressort. Jeg har rejst problemet, og miljøministeren og jeg er enige om, 

at det er vigtigt, vi får set nærmere på mulighederne for en løsning. Det arbejder vi i 

øjeblikket på, og vi vil vende tilbage og orientere udvalget om situationen på Mandø, 

når der foreligger nyt. 

 

 

 

 

 

Eva Kjer Hansen 

 

 

/Anette Engelund Friis 

 

 
 

 

 


